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Beantwoording vragen ex art. 38 RvO inzake Bomen van de gemeente Haarlem 

Geachte mevrouw Huysse, 

Op 17 december 2013 hebt u vragen gesteld ex artikel 38 RvO over de aantallen en 
status van de bomen in gebieden die in eigendom zijn van de gemeente Haarlem 
maar in beheer bij verschillende organisatieonderdelen. 
Met deze brief beantwoorden wij uw vragen. 
Uw vragen worden hieronder cursief weergegeven waarna het antwoord van het 
college volgt. 

/. Bent u het met GroenLinks eens dat alle bomen, die zich o.a. in de openbare 
ruimte en op gemeentelijk grondgebied bevinden, vallen onder het bomenbeleid? 
Wij zijn dat met u eens. 

2. Hoeveel bomen bevinden zich in het areaal dat onder beheer van Vastgoed, SRO 
en eventueel andere afdelingen (die buiten beheer van GOB) vallen? 
De aantallen en soorten bomen die op terreinen groeien die buiten het beheer van 
GOB vallen zijn gedeeltelijk bekend. In 2014 wordt een dekkende inventarisatie 
uitgevoerd naar het resterende deel en gelijktijdig wordt een beheerplan voor deze 
bomen opgesteld. 

3. Hoe worden deze bomen beheerd en verzorgd? 
Voor een bekende deel van het areaal is een beheer- en onderhoudsplan opgesteld. 
Voor het resterende deel zal in 2014 worden aangegeven hoe het 
instandhoudingsbeheer eruit gaat zien. 

Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden 
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4. Heeft u er een verklaring voor waarom deze informatie niet bekend is bij de 
afdeling GOB, die zorgt voor het groen en de bomen in Haarlem? 
Gegevens over groen, waaronder bomen, zijn vanwege het diverse terreinbeheer 
niet voor het gehele gemeentelijke bezit in dezelfde mate bekend. De infonnatie 
over de bomen die in gemeentelijk eigendom zijn, dient echter wel beschikbaar te 
zijn en daar is of wordt momenteel in voorzien. 

5. Bent u het met GroenLinks eens dat het vreemd is dat er geen informatie te 
vinden is binnen de gemeente (en dus het kapitaalgoed van onze stad)? 
Wij zijn met u van mening dat informatie over de bomen in gemeentelijk eigendom 
bekend moet zijn. 

6. Bent u het met GroenLinks eens dat een voorwaarde voor het toepassen van het 
Bomenbeleidsplan is, dat er ook informatie bekend moet zijn over de niet door GOB 
beheerde bomen bij de gemeentelijke organisatie? Zo niet, waarom niet? Zo ja, 
waarom gebeurt dat nu niet? 
Wij zijn het met u eens dat de informatie over alle bomen op gemeentegrond 
beschikbaar moet zijn en dat daar het gemeentelijk bomenbeleid op van toepassing 
is. Zie verder het antwoord op vraag 4. 

7. Als er geen informatie beschikbaar is over de aanwezige bomen op terreinen van 
Vastgoed en SRO, hoe kan dan worden vastgesteld of daar zich 'monumentale' 
bomen bevinden? 
Bij de inventarisatie naar monumentale bomen zijn alle bomen betrokken die op 
gemeentelijk terrein staan. Ten behoeve van het vaststellen van de Haarlemse 
monumentale bomenlijst (2009/72687) waren dus alle noodzakelijke gegevens 
bekend. 

8. Bent u het met ons eens dat zo spoedig mogelijk, voor de komende kadernota, een 
inventarisatie moet plaatsvinden en een beheerplan moet worden opgesteld voor de 
bomen die zich op de genoemde terreinen bevinden? 
Voor de bomen op alle terreinen in beheer bij de gemeente is een vigerend 
beheerplan of wordt een beheerplan opgesteld. In 2014 zullen beheerplannen voor 
alle bomen in gemeentelijk bezit zijn gerealiseerd dan wel geactualiseerd. 

Hoogachtend, 

I 
I 

Het college van burgemeester en wethouders, 

de secretaris de burgemeester 

. Schneiders 



( \ \ f / ) G R O E N L I N K S 
HAARLEM 

^ Aan College van Burgemeester en Wethouders 
oniv bev. | ^ Haarlem, 17 december 2013 

1 Pat aal -liqeildap j 

Schr i f t e l i j ke vragen ex Ar t i ke l 38 over de bomen van de gemeente Haarlem. 

Bomen vertegenwoordigen niet alleen een intrinsieke waarde, maar ook een financiële 
waarde, kortom is ook een kapitaalgoed van de gemeente Haarlem en haar inwoners.1 

In het bomenbeleidsplan in 2010 werd geschat dat er in totaal ca 60.000 bomen in 
Haarlem staan. 
Navraag bij de gemeentelijke organisatie leidt tot het inzicht dat de afdeling öOB 
verantwoordelijk is voor het beheer van een deeNan de bomen. De afdeling OöV heeft 
ons het volgende overzicht van aantallen bomen gegeven. 
2010 54316 
2011 54178 
2012 54339 
2013 54073 

Deze bomen zijn door GOB geïnventariseerd en in kaart gebracht en worden door deze 
afdeling beheerd, verzorgd en gemonitord. 

Het bl i jkt dat bomen op terreinen van vastgoed en SRO niet onder verantwoordelijkheid 
van SOB vallen en niet zijn opgenomen bi j bovengenoemde l i jst met aantallen bomen. 
Navraag naar dit areaal en aantal bomen leidt to t de conclusie dat er geen informatie 
beschikbaar is over de bomen op deze terreinen. Dat verbaast ons. We hebben daarom 
de volgende vragen: 

1) Bent u het met GroenLinks eens dat alle bomen, die zich o.a. in de openbare 
ruimte en op gemeentelijk grondgebied bevinden, vallen onder het bomenbeleid? 

2) Hoeveel bomen bevinden zich in het areaal dat onder beheer van vastgoed, SRO 
en eventuele andere afdelingen (die buiten beheer van GOB) vallen? 

3) Hoe worden deze bomen beheerd en verzorgd ? 
4) Heeft u er een verklaring voor waarom deze informatie niet bekend is bi j de 

afdeling &OB, die zorgt voor het öroen en de bomen in Haarlem? 
5) Bent u het met GroenLinks eens dat het vreemd is dat er geen informatie te 

vinden is binnen de gemeente (en dus kapitaalgoed van onze stad)? 
6) Bent u het met GroenLinks eens dat een voorwaarde voor het toepassen van het 

Bomenbeleidsplan is, dat er ook informatie bekend moet zijn over de niet door 
GOB beheerde bomen bi j de gemeentelijke organisatie ? Zo niet, waarom niet ? 
Zo ja, waarom gebeurt dat nu niet? 

7) Als er geen informatie beschikbaar is over de aanwezige bomen op terreinen van 
Vastgoed en SRO, hoe kan dan worden vastgesteld of daar zich bv. 'monumentale' 
bomen bevinden? 

1 Onderzoek (o.a. TEEB) heeft uitgewezen, dat bomen waardevol zijn voor mens, milieu, openbare ruimte en 
bv. waarde van vastgoed. Een rekeneenheid voor de waarde van een boom is ca. Euro 1.000 - per cm 
diameter. 
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8) Bent u het met ons eens, dot zo spoedig mogelijk, voor de komende kadernota, 
een inventarisatie moet plaatsvinden en een beheerplan moet worden opgesteld 
voor de bomen die zich op de genoemde terreinen bevinden ? 

We horen graag uw reactie. 
Met hartelijke groet. 
Namens GroenLinks Haarlem / Daphne Huysse 


